
                                       

Møtereferat ATM-utvalget                                                
Møte nr. 2/14 - 21.03.2014 

Tilstede 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ATM-utvalget:  

Tore Opdal Hansen, ordfører Drammen (leder) 

Morten Eriksrød, fylkesordfører, Buskerud fylkeskommune  

Ann Sire Fjerdingstad, ordfører, Øvre Eiker kommune 

Vidar Lande, ordfører, Kongsberg kommune  

Bent Inge Bye, ordfører, Nedre Eiker kommune 

Helene Justad, ordfører, Lier kommune 

Helen Bjørnøy, fylkesmann i Buskerud 

Sjur Helseth, , Jernbaneverket 

Kjell Inge Davik, regionvegsjef, Statens vegvesen, Region sør  

 

Fra administrativ styringsgruppe:  

Bertil Horvli, utvikingsdirektør, Drammen kommune  

Morten Lauvbu, rådmann, Øvre Eiker kommune 

Bengt Nystrøm, rådmann, Nedre Eiker kommune 

Hans Petter Christensen, rådmann, Lier kommune  

Wenche Grinderud, rådmann, Kongsberg kommune 

Runar Hannevold, fylkesrådmann, Buskerud fylkeskommune 

Runas Schau Carlsen, assisterende fylkesmann i Buskerud 

Hans Jan Håkonsen, avdelingsdirektør i vegavdeling Buskerud, 

Statens vegvesen, Region sør 

Fra sekretariatet: 

Tore Askim, prosjektsjef,  

Anne Marte Lind, prosjektleder kommunikasjon 

Gun Kjenseth, prosjektleder by-/og stedsutvikling (ref) 

Forfall  Sven Arild Hansen, regiondirektør, Kystverket Sør Øst 

Møtested Formannskapssalen, Drammen rådhus, Drammen 

 

Innkalling og dagsorden godkjent. 

  



Sak 09/14 Orienteringssak - Areal- og sporbehov på 

jernbanestrekningen Lier – Hokksund 

 
Sju Helseth fra Jernbaneverket orienterte om Jernbaneverkets pågående utredningsarbeid. 

Som eget vedlegg følger presentasjonen som ble holdt. 

Sak 10/14 Referat fra møte nr. 1/14 
 

Konklusjon: Referat godkjent. 
 

Sak 11/14 Status 

 

Nye nettsider og prosjektkart www.buskerudbyen.no 

Prosjektsjefen orienterte om ny nettside.  

Sekretariatet sender en forespørsel til ATM-rådet for innspill og kommentarer til forslag til 

politikkområde på nettsidene. Videre forespørre ungdom ved media linjene hva de ville 

etterspørre på en nettside for Buskerudbysamarbeidet.   

Arena for diskusjon?? 

 

Konklusjon: Status tatt til orientering 

 

Sak 12/14 Videreføring og undertegning av avtalen om Buskerudby- 

                 samarbeidet 
 

Fra drøftingene:  

Ordførerne har ikke mandat til å signere noe annet enn det kommunestyrene/fylkestinget har 

vedtatt. Gjennom behandlingen i by-/kommunestyrene og fylkestinget har synspunkter på 

avtalen nå kommet inn. Enighet om at disse behandles ved å gå gjennom alle forslagene, 

innarbeide disse i avtaleteksten og sende endret avtale ut på ny behandling i by-

/kommunestyrer og fylkesting. 

 

Vedtakene i de enkelte by-/kommunestyrer og fylkesting ble gjennomgått.  

 

Bakgrunnen for at ATM-rådet ble opprettet var for å få en bredere forankring av saker i 

kommunestyrene og fylkestinget. Hverken ATM-rådet eller ATM-utvalget kan ta beslutninger, 

det er det by-/kommunestyrene/ fylkestinget som gjør 

 

Konklusjon: ATM-utvalget er enige om et omforent avtaleforslag hvor innspillene fra de 

enkelte kommunene/ fylkeskommunene er innarbeidet.  

 

En redaksjonskomite bestående av prosjektsjef og leder i adm. styringsgruppe gjennomgår 

teksten og sender avtaleforslaget på e-post til ATM-utvalget. Når alle har akseptert 

avtaleforslaget signeres avtalen. Ordførere og fylkesordfører signerer med forbehold om by-

/kommunestyrenes og fylkestingets endelige godkjenning. Det utarbeides felles 

saksframlegg og avtalen sendes kommunene og fylkeskommunen til endelig godkjenning i 

by-/kommunestyrer og fylkesting. 

http://www.buskerudbyen.no/


 

Sak 13/14 Buskerudbypakke2 – opplegg for drøftingsfase1 

Konklusjon: Opplegg for Buskerudbypakke2 - drøftingsfase 1, justert i tråd med innspill i 

møtet, godkjennes. 

 

Sak 14/14 Årsrapport 2013 Buskerudbysamarbeidet 

Konklusjon: Årsrapport 2013 for Buskerudbysamarbeidet vedtas. 

Sak 15/14 Eventuelt 


